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RG.0002.33.2018 

 

Protokół  Nr XXXIII/2018 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 30 kwietnia 2018 roku 

odbytej w  siedzibie Urzędu Gminy w Radomyślu nad Sanem 

 

 

Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 906, a zakończyła 

o godz. 1143. 

 

Ad.I. Godz. 906 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, 

który powitał przybyłych radnych i gości zaproszonych. Następnie w oparciu o 

listę obecności stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia 

posiedzenia w sesji uczestniczyło 14 radnych na ogólną liczbę 15 (brak radnego 

Jacka Pamuły, który dołączył do obrad o godz. 929). 

Listy obecności radnych oraz pozostałych osób obecnych na sesji stanowią 

załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad.II. Godz. 909 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński przedstawił proponowany 

porządek obrad sesji. 

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 

Przewodniczący poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu porządek obrad został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

 

Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Gminy z dnia 29.03.2018r. i 

13.04.2018r. 

IV. Wystąpienie Wójta Gminy. 

V. Informacja na temat bezpieczeństwa publicznego, ochrony 

przeciwpowodziowej i przeciwpożarowej na terenie gminy. 

VI. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych 

na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem oraz trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji, 

2)  zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy, 

3)  zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy, 
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4) zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy (dot. m. Rzeczyca Długa), 

5) zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy (dot. m. Pniów), 

6) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy, 

7) wzniesienia Pomnika Pamięci na 100.  Rocznicę odzyskania 

niepodległości, 

8) wzniesienia pomnika w Rzeczycy Długiej dla uczczenia 100- tnej 

rocznicy odzyskania przez Polskę niepodległości, 

9) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu gminy za 2017 rok, 

      a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu i 

sprawozdania finansowego za 2017 rok, 

     b) zapoznanie z uchwałą RIO w sprawie opinii o przedłożonym przez 

Wójta Gminy sprawozdaniu rocznym z wykonania budżetu i 

sprawozdaniu finansowym za 2017 rok, 

10) udzielenia Wójtowi Gminy Radomyśl nad Sanem absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu za 2017 rok, 

     a) przedstawienie uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku 

o udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy Radomyśl nad Sanem za 

2017 rok, 

     b) zapoznanie z uchwałą RIO w sprawie zaopiniowania 

przedłożonego przez Komisję Rewizyjną wniosku o udzielenie 

absolutorium dla Wójta Gminy Radomyśl nad Sanem za 2017 rok, 

   11) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej, 

   12) zmian w uchwale budżetowej na 2018 rok. 

      VII.    Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

 VIII.  Zakończenie XXXIII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. III. Godz. 911                      

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował, że protokoły  z 

sesji Rady Gminy z dnia 29.03.2018r. i 13.04.2018r. znajdowały się zwyczajowo 

do wglądu w biurze obsługi Rady Gminy oraz zostały przesłane na adresy 

meilowe radnym, którzy wyrazili na to wolę. Protokoły są  również dostępne na 

stronie internetowej www.radomysl.pl w BIP. W związku z tym Przewodniczący 

Rady Gminy zaproponował, aby przyjąć protokoły  bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokoły sesji Rady Gminy z dnia 29.03.2018r. i 13.04.2018r. zostały przyjęte 

bez odczytywania w głosowaniu – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

 

 

 

http://www.radomysl.pl/
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Ad. IV. Godz. 912 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz  przedstawił informację z realizacji wniosków 

zgłoszonych na XXXI sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem odbytej w dniu 

29.03.2018 r.   

 

Wniosek radnego Juliana Geneji.  

1. ,,Bardzo proszę o remont drogi od Osiedla Armii Krajowej do Stacji 

Uzdatniania Wody w Radomyślu nad Sanem.” 

Odpowiedź: 

Remonty dróg gminnych kruszywem drogowym zgodnie z zasadami przyjętymi 

w gminie Radomyśl nad Sanem wykonywane są w ramach funduszu sołeckiego. 

 

Wniosek radnego Bolesława Puki 

2. ,,W związku z tym, że były mieszkaniec Żabna p. Jasiński Zbigniew dokonał 

podziału swojej działki na 4-ry działki budowlane i działki te sprzedał. Nabywcy 

działek wybudowali już 2 domy mieszkalne, 2 dalsze mają powstać w najbliższej 

przyszłości. W chwili obecnej wyszedł problem z dojazdem do tych działek. Do 

w/w działek prowadzi droga polna o długości 300 mb, droga ta posiada różną 

szerokość, najmniejsza to ok. 2,5 m. Długość tej drogi dojazdowej i zakres 

potrzeb przerasta możliwości sołectwa. Dlatego proszę o wspólne spotkanie 

przedstawicieli Gminy i sołectwa celem wspólnego podjęcia działań.” 

Odpowiedź: 

Prawny dostęp do drogi jest zapewniony. Kwestia remontu drogi jest jeszcze do 

rozpatrzenia i uzgodnienia wspólnie z sołtysem sołectwa i Radą Sołecką. 

 

Wniosek radnego Zbigniewa Ptaka:  

3. ,,Proszę o objęcie dzierżawą drogi tzw. ,,czołgówki” około 80 m tej drogi. 

Droga ta jest w obrębie sołectwa Nowiny jako mienie komunalne. Uzasadniam, 

że lasy państwowe korzystają z tej drogi od dziesięcioleci bezpłatnie.” 

Odpowiedź: 

Sprawa w trakcie realizacji. Obecnie droga jest użyczona Nadleśnictwu. 

 

Ad. V. Godz. 916 

Informację na temat bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu 

stalowowolskiego  złożył Komendant Powiatowy Policji w Stalowej Woli Janusz 

Śnios. 

Informacji na temat bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Radomyśl nad 

Sanem udzielił Kierownik Posterunku Policji w Radomyślu Józef Hajdo. 

Przedstawione informacje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
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Radny Jerzy Gorczyca zwrócił ponownie uwagę na problem samochodów 

parkujących na zakręcie drogi powiatowej w Rzeczycy Długiej w kierunku do m. 

Goliszowiec. Pojazdy zasłaniają widoczność i stwarzają niebezpieczeństwo 

użytkowników ruchu drogowego.  

Kierownik Posterunku Policji w Radomyślu Józef Hajdo powiedział, że zostało 

wystosowane pismo do Komendy Policji w Stalowej Woli z prośbą o interwencję. 

Będzie wysłany kolejny monit w tej sprawie. 

 

Sołtys sołectwa Chwałowice Adam Majewski zwrócił się z prośbą o większą ilość 

interwencji na przystankach autobusowych, gdzie młodzież zakłóca porządek i 

urządza zabawy. 

Kierownik Posterunku Policji w Radomyślu Józef Hajdo odpowiedział, że będzie 

to wykonane. 

 

Następnie zabrał głos Zastępca Powiatowego Komendanta PSP w Stalowej Woli 

Leszek Zieliński, który przedstawił sprawozdanie ze zdarzeń pożarowych i 

przeciwpowodziowych na terenie powiatu  z uwzględnieniem gminy Radomyśl 

nad Sanem.  

Radny Zbigniew Ptak przedstawił wydatki poniesione na funkcjonowanie 

jednostek OSP na terenie gminy za 2017 rok, a Komendant Gminny OSP 

Grzegorz Krawiec poinformował o stanie gminnych jednostek, ilości strażaków, 

szkoleń i wyposażeniu OSP. 

Przedstawione informacje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Radny Bolesław Puka zwrócił uwagę na stan funkcjonowania jednostki OSP z 

Żabna. Powiedział, że jest ona w kiepskiej dyspozycji. Zapytał co można by 

zrobić, aby jednostkę ożywić. Powiedział też, że ci strażacy nie przeszli szkoleń. 

Komendant Gminny OSP Grzegorz Krawiec odpowiedział, że to od samych 

strażaków zależy, powinni poczynić starania aby jednostkę uaktywnić. Natomiast 

jeśli będą chętni do przeszkolenia, to nie będzie z tym problemu.  

 

Radny Jerzy Gorczyca w swoim głosie podziękował wójtowi gminy za starania w 

pozyskiwaniu sprzętu i wyposażenia dla jednostek z terenu gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński powiedział, że doszła do niego 

informacja, iż wyszkoleni pilarze, którzy pracują w lesie nie mogą pełnić służby 

w straży. Zapytał czy tak jest w istocie. 

Zastępca Powiatowego Komendanta PSP w Stalowej Woli Leszek Zieliński 

oznajmił, że według jego wiedzy nie jest to zgodne z prawdą. Można to pogodzić. 

Nie mniej jednak rozezna temat. 

 

Wójt gminy Jan Pyrkosz wyraził zdanie, że działalność straży zależy od samych 

strażaków. Jeśli starają się, są zaangażowani w funkcjonowanie jednostki, to ona 
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dobrze funkcjonuje. Będąc przy głosie poinformował, że gmina otrzymała 

dotację, za którą zakupiono sprzęt medyczny do ratownictwa drogowego. Sprzęt 

zostanie przekazany jednostkom straży. Wójt powiadomił także o planowanej 

budowie boksu garażowego dla OSP Antoniów. Dokumentacja techniczna już 

została opracowana. W najbliższym czasie zostanie ogłoszony przetarg na 

realizację zadania. 

 

Sołtys sołectwa Chwałowice Adam Majewski powiedział, że utrzymanie straży 

dużo kosztuje, wyjazdy do akcji to są spore koszty. Zwrócił się z prośbą do 

Komendanta Powiatowego, aby rozsądnie korzystać  z radiowego wywoływania 

i wezwania do zdarzenia.  

Komendant Gminny OSP Grzegorz Krawiec powiedział, że są przepisy i 

procedury to określające. To one regulują zasady zadysponowania jednostek do 

zdarzeń. 

 

Radny Jerzy Gorczyca zwrócił uwagę na problem bobrów, które budując tamy 

czynią sporo szkód w infrastrukturze. 

 

Ad. VI/1. Godz. 1022 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji 

przedstawiła inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono do przedłożonego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przedstawiony projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – 

jednogłośnie (w trakcie głosowania nieobecna była radna Marzena Garbacz). 

Uchwała XXXIII/243/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VI/2. Godz. 1025 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy omówiła  inspektor ds. nieruchomości Magdalena Grębowiec. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono do przedłożonego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przedstawiony projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

Uchwała XXXIII/244/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. VI/3. Godz. 1028 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy przedstawiła inspektor ds. nieruchomości Magdalena 

Grębowiec. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono do przedłożonego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przedstawiony projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

Uchwała XXXIII/245/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VI/4. Godz. 1029 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy (dot. m. Rzeczyca Długa) omówiła  

inspektor ds. nieruchomości Magdalena Grębowiec. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono do przedłożonego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przedstawiony projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

Uchwała XXXIII/246/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VI/5. Godz. 1030 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy (dot. m. Pniów) przedstawiła 

inspektor ds. nieruchomości Magdalena Grębowiec. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Wobec braku uwag do przedstawionego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Gminy poddał go pod głosowanie. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

Uchwała XXXIII/247/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

Ad. VI/6. Godz. 1031 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Komisje Stałe uznały skargę za bezzasadną. 

W głosowaniu za uznaniem skargi za zasadną nie głosował żaden radny. 

Za uznaniem skargi za bezzasadną głosowało 15 radnych. 

Projekt uchwały z uznaniem skargi za bezzasadną został przyjęty – 15 głosów 

„za” – jednogłośnie. 
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Uchwała XXXIII/248/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VI/7. Godz. 1037 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wzniesienia Pomnika Pamięci na 100.  

Rocznicę odzyskania niepodległości przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt  pod głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała XXXIII/249/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VI/8. Godz. 1040 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wzniesienia pomnika w Rzeczycy 

Długiej dla uczczenia 100- tnej rocznicy odzyskania przez Polskę niepodległości 
przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wobec braku uwag do przedstawionego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Gminy poddał go pod głosowanie. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

Uchwała XXXIII/250/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VI/9. Godz. 1046 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2017r. 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Skarbnik Gminy  przedstawiła i omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu za 

2017 rok, sprawozdanie finansowe oraz informację o stanie mienia komunalnego 

wg stanu na dzień 31.12.2017r. 

Przedstawione sprawozdania oraz informacja stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu. 

W dalszej części Skarbnik Gminy odczytała uchwałę Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Rzeszowie Nr XIV/84/2018 z dnia 28 marca 2018 roku w 

sprawie opinii  o przedłożonym przez Wójta Gminy Radomyśl nad Sanem 

sprawozdaniu rocznym  z wykonania budżetu gminy za 2017 rok.   

Skład Orzekający RIO pozytywnie zaopiniował przedłożone przez Wójta Gminy 

Radomyśl nad Sanem  sprawozdanie z wykonania budżetu za 2017 rok. Skład 

Orzekający stwierdził, że  wykazane w sprawozdaniu opisowym z wykonania 

budżetu jednostki samorządu terytorialnego za 2017 rok dane  zachowują 

wzajemną spójność, zgodność rachunkową oraz zgodność z danymi wykazanymi 

w sprawozdaniach budżetowych.  

Uchwała Składu Orzekającego RIO Nr XIV/84/2018  stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
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Następnie Przewodniczący Komisji Stałych Rady Gminy przedstawili opinie 

Komisji wypracowane na posiedzeniach odnośnie projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu gminy za 2017r.  

Komisja Rewizyjna, Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych nie zgłosiły uwag do przedstawionego 

projektu uchwały opiniując go w głosowaniu pozytywnie.  

Wobec braku   głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Edward 

Wermiński zarządził głosowanie nad przedstawionym projektem uchwały. 

W głosowaniu przedłożony projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII/251/2018 Rady Gminy Radomyśl nad Sanem w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu gminy za 2017 rok  stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. VI/10. Godz. 1058 

W tym punkcie porządku obrad przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały 

Rady Gminy w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2017r.  

W imieniu Komisji Rewizyjnej głos zabrał Przewodniczący  Komisji Rewizyjnej 

Bolesław Puka, który przedstawił uchwałę Komisji Rewizyjnej z dnia 

19.04.2018r. w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy 

Radomyśl nad Sanem za rok 2017. 

Komisja dokonała rozpatrzenia i  szczegółowo przeanalizowała wykonanie 

budżetu gminy za 2017 rok na podstawie następujących dokumentów: 

1. Sprawozdania finansowego za 2017r.obejmujące: 

-  bilans z wykonania budżetu gminy, 

- łączny rachunek zysków i strat obejmujący dane wynikające z rachunków 

zysków i strat samorządowych jednostek budżetowych, 

- łączne zestawienie zmian w funduszu obejmujące dane wynikające z zestawień 

zmian w funduszu samorządowych jednostek budżetowych. 

   - roczne sprawozdanie z wykonania dochodów i wydatków (Rb-27, Rb-28, Rb 

NDS). 

2. Sprawozdania opisowe z wykonania budżetu za 2017r. 

3. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu 

za 2017r. 

4. Informacja o stanie mienia j.s.t. Gminy Radomyśl nad Sanem za 2017 rok.  

Na podstawie rozpatrywanych materiałów źródłowych, wysłuchanych informacji 

Komisja stwierdziła, iż realizując budżet  roku 2017, Wójt Gminy kierował się 

zasadą celowości, legalności i oszczędności w procesie gospodarowania środkami 

publicznymi. 

Komisja Rewizyjna nie wniosła uwag do przedstawionych sprawozdań oraz 

informacji i pozytywnie zaopiniowała  wykonanie budżetu za 2017r. 
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Wobec powyższego Komisja wnioskowała o udzielenie Panu Janowi Pyrkoszowi 

– Wójtowi Gminy Radomyśl nad Sanem absolutorium za 2017 rok. 

Wniosek Komisja przyjęła w głosowaniu jawnym jednogłośnie. 

Przedstawiona uchwała  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

W dalszej części posiedzenia Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Jerzy 

Gorczyca odczytał uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Rzeszowie Nr XIV/124/2018 z dnia 23 kwietnia 2018r. w 

sprawie opinii o przedłożonym przez  Komisję Rewizyjną Rady Gminy Radomyśl 

nad Sanem  wniosku o udzielenie absolutorium  za 2017 rok. 

Skład Orzekający RIO pozytywnie zaopiniował wniosek Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Radomyśl nad Sanem o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu za 2017 rok. 

Skład Orzekający stwierdził, że wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie 

absolutorium dla Wójta Gminy wypracowany na podstawie pozytywnej oceny 

wykonania budżetu za 2017r. sporządzony został we właściwym trybie, po 

przeprowadzeniu rozpatrzenia właściwych dokumentów źródłowych i jest 

poprawny pod względem formalnym.  

Przedstawiony wyżej dokument stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

W dalszej części posiedzenia  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego 

i Rolnictwa oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych przedstawili opinie 

Komisji na temat projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2017r. 

Obydwie Komisje nie zgłosiły uwag do przedstawionego projektu uchwały 

opiniując go w głosowaniu pozytywnie. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził 

głosowanie projektu uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2017r.  

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII/252/2018 Rady Gminy Radomyśl nad Sanem w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2017r.  

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Zamykając ten punkt porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy złożył 

gratulacje Wójtowi Gminy za udzielone absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu. 

Wójt Gminy w imieniu własnym i pracowników samorządowych, którzy 

uczestniczyli w procesie realizacji zadań budżetowych, podziękował Radzie 

Gminy za udzielone absolutorium za 2017 r.  

 

Ad. VI/11. Godz. 1110 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem  przedstawiła Skarbnik Gminy Anna 

Szeliga. 
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Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wobec braku uwag do przedstawionego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Gminy poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII/253/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VI/12. Godz. 1115 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 

2018 przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono do przedłożonego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przedstawiony projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

Uchwała XXXIII/254/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VII. Godz. 1119 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał o obowiązku złożenia przez 

radnych oświadczeń majątkowych w terminie do 30.04.18r. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił zaproszenie Kustosza Matki 

Bożej Łaskawej oraz Marszałka Województwa Podkarpackiego do Sanktuarium 

Najświętszej Maryji Panny Łaskawej w Lubaczowie na pielgrzymkę samorządów 

terytorialnych połączoną z papieskim odpustem maryjnym, które odbędą się w 

dniu 7 maja 2018 r. 

Radna Marzena Garbacz poinformowała o podjętym przez Komisję 

Oświaty i Spraw Społecznych wniosku na posiedzeniu w dniu 26.04.18r. 

dotyczący zalania asfaltem podczas remontu zasuwy studzienek na drodze koło 

kościoła w Woli Rzeczyckiej. Ten problem już wcześniej był zgłaszany. 

Mieszkańcy jednego z domów poszukując dojścia do studzienki w jednym 

miejscu porozbijali i zniszczyli asfalt dostając się do zasuwy. Należałoby 

odnaleźć i zinwentaryzować zasuwy na przyszłość, podnosząc je do góry. W 

okresie zimowym zamarzająca woda może być przyczyną zniszczenia asfaltu. 

Radna Justyna Szwedo przypomniała, że 15 kwietnia odbył się przegląd 

straży grobowych. Była na nich obecna m.in. orkiestra z Radomyśla i turki z Woli 

Rzeczyckiej. Radna zwróciła uwagę, że podczas prezentacji turków powinna 

zagrać orkiestra, jednak tego zrobiła. 

Sołtys sołectwa Radomyśl nad Sanem Tadeusz Jędrzejewski nie zgodził się 

z wypowiedzią radnej. Powiedział, że orkiestra zagrała przy prezentacji turków. 

Radny Julian Geneja poinformował, że ktoś notorycznie zamyka zastawkę 

na jazie na rzece Jodłówka, przez co z jednej strony jest duży poziom wody a z 

drugiej niski. W tej części gleby nie są nawadniane przez wodę. 
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Radny Bolesław Puka zapytał jak wygląda sytuacja z budową kanalizacji 

w Żabnie. 

Wójt Gminy odpowiedział, że sprawa dotacji na ten cel rozstrzygnie się w 

ciągu kilku dni w Rzeszowie. Trwa to długo, ale takie są procedury. 

Mieszkaniec m. Żabno Szczepan Wiktor zapytał na czyj wniosek została 

przycięta lipa rosnąca obok kościoła w Radomyślu. Drzewo to kwalifikowało się 

do ustanowienia go pomnikiem przyrody, a teraz drzewo zostało przycięte w 

okresie ochronnym. Zapytał też czy firma dysponowała certyfikatem. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że odpowiedź na pytanie będzie 

udzielona pisemnie. 

Mieszkanka m. Radomyśl nad Sanem Honorata Jędrzejewska Rębacz 

powiedziała, że to rada i wójt występują o ustanowienie drzewa pomnikiem 

przyrody. Zaapelowała o wystąpienie z takim wnioskiem. Będąc przy głosie 

oznajmiła, że nieprawdą jest to co jest zapisane w protokole z obrad poprzedniej 

sesji. Nieprawdą jest, że powiedziała w trakcie tej sesji, żeby połączyć w jeden 

okręg wyborczy Radomyśla i Nowin, natomiast Nowiny z Pniowem. 

Radna powiatu stalowowolskiego Leokadia Gugała zwróciła uwagę na 

problem braku przejść dla pieszych przy drodze wojewódzkiej. Zasugerowała aby 

w tej sprawie wystąpić do Zarządu Dróg Wojewódzkich. 

 

Podczas  sesji zgłoszono następujące pisemne wnioski: 

Wniosek radnego Jerzego Gorczycy.  

1. ,,Proszę o wykonanie dalszej części roku melioracyjnego w miejscowości 

Musików na 140 m długości na osiedlu wg mapki.” 

 

Wniosek radnego Dariusza Smolarka. 

2. ,, Proszę o wystąpienie do Podkarpackiego Zarządu Dróg Wojewódzkich z 

wnioskiem o wykonanie oznakowań poziomych oraz pionowych przejścia dla 

pieszych przy przystankach autobusowych na odcinkach dróg wojewódzkich 

E854, E856 oraz E855 od miejscowości Chwałowice do miejscowości Rzeczyca 

Okrągła. 

Brak oznakowania przejścia dla pieszych w znaczący sposób utrudnia osobom 

podróżującym publicznymi środkami transportu bezpieczne pokonanie jezdni 

przy przystankach autobusowych na wskazanych odcinkach dróg.” 

 

Ad. VIII. Godz.1143 

Na tym zakończono obrady XXXIII sesji Rady Gminy. 

 

Protokołował: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 
 


